
 

 

 

REFERAT_____________________________________________ 
 
Emne: Skolebestyrelsesmøde den 19.02.2020 
 

Mødedato 

19.02.2020 

Mødested/lokale 

Afdeling Strandgade 

Mødet påbegyndt kl. 

17.30 

Mødet afsluttet kl. 

19.30 
Deltagere  

Anne Gulbech, Mette Denert, Jens Ove Dalby, Torben Steenholdt, Jeppe J Moos, Thomas Brandt 

Pasgaard, Majbritt Skov Christensen,  
Fraværende 

Oliver Vinkel, Benjamin Thaysen, Tina Aandstad Sørensen, Anja Haahr Larsen, Dorritt Jensen 

Smed 

 
Dato 

20.02.2020 

Referent 

Birthe Østenkjær Hansen 

Direkte telefonnr. 

76 81 40 44 

Journalnr. 

17.01.01-P35-31-14 

 

 

 

1. Ordstyrer 

 

 

2. Godkendelse af 

referat fra mødet 

den 21.01.2020 

 

 

3. Nyt fra formand, 

elevråd og ledelse. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

4. Høring vedr. 

kvalitetsrapport 

 

 

 

Majbritt Skov Christensen var ordstyrer. 

 

 

Referatet blev godkendt.  

 

 

 

 

Ledelse: 

Til stede på mødet var fire af skolens ansatte, der i øjeblikket er i gang med 

uddannelsen ”Fra lærer til leder”. Både gæster og bestyrelse blev præsenteret. 

 

I uge 9 tager ledelsen ud af huset i to dage, for at arbejde videre med 

planlægningen af næste skoleår. Her skal drøftes både omstruktureringer og 

besparelser. 

 

Det er planlagt, at næste skoleår starter med et 2 dages mindfulness kursus for 

hele personalet. 

 

Formand:  

Intet nyt fra formanden. 

 

Elevråd: 

Elevrådet var ikke repræsenteret på mødet. 

 

 

Anne Gulbech uddybede elementer fra ”Kvalitetsrapport for skoleåret 

2018/2019”.  

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

5. Skolebestyrelsessemi

nar 

 

 

6. Valg til bestyrelsen 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

7. Tilsyn med K-

klasserne 

 

 

 

 

Faglige resultater: 

Vejle Midtbyskole ligger fint med hensyn til karaktergennemsnit. Løfteevnen er 

steget for Vejle Kommune som helhed, men også væsentligt for Vejle 

Midtbyskole. Vi afventer stadig en ny socioøkonomisk beregning. Vi kan være 

stolte af, at alle vores elever går til Folkeskolens Prøver. Det er glædeligt, at 

karaktergennemsnittet er flot, men det vigtigste er, at eleverne udvikler sig. Det 

er et ønske, at endnu flere elever kommer i gang med en ungdomsuddannelse. 

 

Trivsel: 

Vi ligger generelt fint. Vi scorer lavest under ”Støtte og inspiration”. Det er 

noget vi arbejder med, så forhåbentlig vil vi kunne se en fremgang næste gang. 

 

Elev exit måling: 

Målingen foretages blandt de elever, der forlader 9. klasse. De skal vurdere om 

de har lært nok, har været glade for at gå i skole, om de føler sig klar til at gå på 

en ungdomsuddannelse. Det er positivt at langt de fleste er tilfredse med deres 

skolegang. 

 

Inklusion: 

Andelen af elever i, som modtager undervisning i den almene undervisning i 

Vejle Kommune, ligger lidt over landsgennemsnittet. 

 

Klager: 

Vejle Kommune har kun haft én klage til klagenævnet for specialundervisning. 

 

 

Bestyrelsen drøftede rapporten, og blev enige om ikke at afgive høringssvar. 
 

 

Ingen fra bestyrelsen deltager i Skole og Forældres bestyrelsesseminar. 

 

 

 

Der har været henvendelse fra en forælder, der ønsker at stille op til bestyrelsen. 

Markedsføring er vigtig, og det er især vigtigt at gøre opmærksom på, at alle er 

velkomne, og at der ikke stilles specielle krav til medlemmerne. Alle kan være 

med. De gamle foldere trænger til at blive opdateret. Opgaven blev lagt i 

hænderne på Torben Steenholdt, Thomas Pasgaard Brandt, Mette Denert og 

Lise Kristensen. Anne Gulbech lovede at traktere med kaffe og kage til deres 

møde. Folderne præsenteres på bestyrelsesmødet den 19.3.2020. 

 

Anne Gulbech sender den 2.3.2020 besked om valget til forældrene. 

Valglisterne lægges frem på skolens kontor den 23.3.2020 og den 23.4.2020 er 

der opstillingsmøde. 

 

 

Mette Denert og Jens Ove Dalby holdt et oplæg om K-klasserne.  

 

Alle elever bliver revisiteret hvert år, og vi ser på det enkelte barn, når vi 

placerer det i klasserne. Vi har i øjeblikket 82 elever med generelle 

indlæringsvanskeligheder. Der samarbejdes på tværs mellem K-klasserne og 

almen-klasserne, hvor det giver mening, og som udgangspunkt skal lærerne 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

8. Forældrehenvendels

er 

 

9.  

 

 

 

undervise i både K- og almendelen. Det er et lovkrav at K-klasserne undervises 

i hele fagrækken, og Mette Denert fortalte, at mange af eleverne gennemfører en 

eller flere af Folkeskolens Prøver. I udskolingen har K-klasserne udvidet UU 

vejledning, som fungerer rigtig godt. 

 

I taleklasserne er der 24 elever, der som udgangspunkt vender tilbage til deres 

distriktsskole efter 3. klasse. 

 

”Alle børn skal være en del af et fællesskab”. Det er tanken bag forslaget om et 

omstrukturering af specialtilbud. Forslaget vedr. inkluderende fællesskaber skal 

behandles på Børne- og Familieudvalgets møde den 23.4.2020.  

 

 

En forælder har kontaktet formanden med henblik på at stille op til bestyrelsen. 

 

 

Intet til punktet 

 

 

Næste møde torsdag den 19.03.2020 kl. 17.30 – 19.30  

på Afd. Strandgade.  


